
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 175
Ministeren bedes oplyse, om der er indgået aftaler med udenlandske pengein-
stitutter om brug af den såkaldte "regnearksordning", der ifølge artiklen ”Rap-
port om Skats milliardudbetalinger: Mangel på afstemninger, manglende ind-
beretninger, utilstrækkelig kontrol” bragt på Finans.dk den 26. august 2015 er
blevet benyttet ved visse bankers ansøgning om refusion af dansk udbytte-
skat.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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